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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés!

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 : cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012. évi XXXVI. törvény
42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat
91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Hende Csaba honvédelmi miniszterhez

„Miért válnak ki az állományból nagy számban időelőtt a szerződéses katonák?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A K/10155 . számon benyújtott kérdésemre adott írásbeli válaszában – amit ezúton is köszönök – arró l
tájékoztatott, hogy 2011 . január I . és 2012 . december 31 . között 2246 szerződéses katonának szűnt meg a
szolgálati jogviszonya . Ez ónmagában meglep ően nagy szám ahhoz viszonyítva, hogy a Magyar Honvédsé g
legénységi állományának létszáma 2012. december 31-én csupán 5614 f ő volt. A szolgálati jogviszony
megszűnésének okait vizsgálva igen jelentős fluktuáció képe rajzolódik ki . Válaszából kiolvasható, hogy két év
alatt a szerződés lejárta előtt 738 katona mondott le szolgálati jogviszonyáról, valamint további 279 katonának
szűnt meg a szolgálati jogviszonya közös megegyezéssel . Az adatokból megállapítható . hogy jóval több
katonának szűnt meg „idő elő tt ” a szolgálati viszonya, mint ahány katona a szerz ődése lejárta következtében vált
ki a rendszerből (ez utóbbi okból 708 főnek szűnt meg a jogviszonya) .

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy nyomon követik, és értékelik-e a lemondások hátterében álló okokat? H a
igen, kérem, tájékoztasson, mivel magyarázható a szolgálati jogviszony lemondással történő megszüntetésének
ilyen nagy száma? Tervez-e, és ha igen, milyen intézkedéseket a Honvédelmi Minisztérium a nagymértékű
fluktuáció csökkentése érdekében ?

További kérdéseket vet fel a próbaid ő alatt történ ő azonnali hatályú jogviszony megszüntetések nagy száma (ké t
év alatt 324 fő)? Kérem, tájékoztasson, hogy ez a nagy szám a fegyelmi problémák vagy az állományba vett
újoncok egészségügyi, fizikai, pszichikai alkalmatlanságával magyarázható .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013. március 21 .

Magyar Szocialista Párt
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Juhász Fer ne


	page 1

